
 

 

Základná škola s materskou školou, Školská240, Veľký Slavkov 

 

 

ZÁPISNICA 

 

Z ustanovujúceho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ , Školská 240, Veľký Slavkov  

dňa 17.6.2019 

 

 

Účasť: podľa prezenčnej listiny 

 
Miesto konania: Základná škola s materskou školou, Školská 240,  Veľký Slavkov 

Neprítomní: 0 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola opatrení 

3. Vyhodnotenie zápisu žiakov do I. ročníka na šk. rok 2019/2020  

4. Výsledky monitoru 9 /2019 

5. Informácie výchovnej poradkyne o činnosti v šk. roku 2018/2019 

6. Prevádzka materskej školy počas letných prázdnin 

7. Stravovanie zadarmo, rekonštrukcia kuchyne a maľovanie priestorov 

8. Riešenie prenajímania posilňovne 

9. Vyhodnotenie aktivít školy v II. polroku 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

Zápis o priebehu: 

  

K bodu 1 

 Predsedkyňa Rady školy Mgr. Alena Šarníková otvorila zasadnutie a privítala prítomných. 

Pozvanie prijala aj pani riaditeľka. 

 

K bodu 2 

 Kontrola uznesení bola splnené. I. unesenie bolo výberové konanie na firmu k rekonštrukcií 

telocvične. / termín oznámený v september/ november/ 

Informoval Ing. Čuban – zástupca starostu 

 

 

 

 



 

 

K bodu 3 

             Predsedkyňa Rady školy informovala členov rady o zápisu do I. ročníka. Celý zápis sa niesol 

v duchu pralesa, kde aj pani učiteľky boli oblečené ako divošky z praveku. Žiaci pracovali 

s interaktívnou tabuľou, kde priraďovali, určovali farby a pod., v lavici nám ukázali zručnosť jemnej 

motoriky, kde vystrihli tvar a pripli na tabuľu, pri jazierku zreprodukovali rozprávky, ktoré boli 

schované obrázky vo vrecúškach. 

Počet zapísaných detí 24, jeden odklad, 3 opakujú ročník z I. ročníka. Z veľkého počtu žiakov 

v budúcom I. ročníku podľa zákona    nesmie byť v prvej triede viac ako 21 žiakov. Preto budú v šk. r. 

2019/2020 dve triedy prvákov. Z toho vyplýva prijatie pedagóga na I. stupeň. Šk. r. 2019/2020 budú 

nasledovné triedy: 1.A ,1.B, 2.A., 3.A ,4.A., 

Organizačné postupy predsedkyňa vyzvala p. riaditeľku. 

 

K bodu 4  

 Predsedkyňa  informovala členov Rady školy o výsledkoch monitoru deviatakov. Kde 

slovenký jazyk mal priemer  52,9    a matematika 46,9    . Počas monitoru žiaci pracovali bez pomoci 

učiteľov. 

 

K bodu 5 

 Predsedkyňa Rady školy prečítala vypracovanú správu výchovnej poradkyne. /viď príloha č 1/ 

 

K bodu 6 

 Prevádzka materskej školy počas letných prázdnin na základe rozhodnutia riaditeľky školy 

a zriaďovateľa prevádzka v MŠ nebude. Málo detí zapísaných, finančne neúnosné.  

 

 

K bodu 7 

 Izolácia budovy – šatne informovala p. riaditeľka. Z vlastných finančných prostriedkov školy 

bola  realizovaná izolácia. Príslušníci v susednej bytovke boli informovaní. 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 8 

 Stravovanie zadarmo, rekonštrukcia kuchyne a maľovanie priestorov. V mesiaci júl sa bude 

rekonštruovať jedáleň a kuchyňa, z dôvodu nového zákona o stravovaní zadarmo. Vyplýva to z novely 

zákona o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR, ktorú v utorok 

schválili poslanci Národnej rady (NR) SR. 

Cieľom tohto opatrenia je podľa predkladateľov efektívne a účelné vynakladanie finančných 

prostriedkov štátneho rozpočtu a tiež predchádzanie plytvaniu potravinami a zároveň aj zabezpečenie 

zodpovedného prístupu rodičov k výchove, výžive a vzdelávaniu svojich detí. 

 

K bodu 9 

 Riešenie prenajímania posilňovne v školských priestoroch. Členovia Rada školy sa po rôznych 

diskusiách dohodli o poplatku za využívanie priestorov v priestoroch školy. Na obecné náklady bude 

upravená chodba do telocvične na šatňu pre chlapcov / keďže šatňa pre chlapcov je posilňovňa/. 

 

K bodu 10 

 Vyhodnotenie aktivít školy v II. polroku . Žiaci   našu školu reprezentovali aj v športe: vybíjaná, 

stolný tenis, malý futbal, florbal, matematickej pytagoriáde, návšteva knižnice v Poprade atď. 

Taktiež žiaci štvrtého ročníka boli na škole v prírode V Žiarskej doline chata Trinec, kde predsedkyňa 

hovorila o dennom režime  a zážitkov žiakov. Predsedkyňa vyzvala niektorých prítomných  rodičov, 

ktorí mali detí v škole v prírode, aby o škole prírody porozprávali.   

V mesiaci jún nás čaká ešte DEŇ DETÍ, ktorý sa  uskutoční 6.6.2018 na ihrisku za školou. 

Posledný týždeň aktivity a akadémia slávnostná.   /viď. príloha č. 2 / 

 

K bodu 11 

 V bode diskusia sa riešilo ihrisko za školou jeho označenie, riešenie opráv spôsobené občanmi 

Veľkého Slavkova. Preto zo strany obce by bolo potrebné zabezpečiť prevádzkový poriadok.. 

Diskutovalo sa o odkopaní telocvične kvôli vlhkosti, meranie pásmom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Rada školy na svojom zasadnutí: 

Prerokovala:  

Výberové konanie na rekonštrukciu  telocvične, izoláciu šatní, organizáciu v I. ročníku 

2019/2020, stravovanie zadarmo a rekonštrukciu kuchyne.  

 

Berie na vedomie: 

  Organizáciu v I. ročníku 2019/2020, budú dve prvácke triedy  

  Izoláciu budovy v exteriéri. 

 

Predsedkyňa Rady školy poďakovala a rozlúčila sa s členom Rady školy z pani Pavolkovou, za jej 

dlhoročnú spoluprácu a účasť v Rade školy.  

Predsedkyňa rady školy všetkým prítomným poďakovala za spoluprácu a stretnutie ukončila. 

       Predsedkyňa Mgr. Alena Šarníková 

  


